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Geacht College,

In de verslagen van de OR van onze gemeente die u op ons verzoek in de leeskamer op het
gemeentehuis ter inzage heeft gelegd lazen we enkele opmerkingen ten aanzien van de zwembaden
in onze gemeente die bij ons vragen oproepen.

In het verslag van de OR vergadering van 3 september 2012 staat op bladzijde 5 het volgende citaat :
‘de raad heeft besloten per 1-1-2015 geen zwembaden meer te exploiteren.

In het verslag van de vergadering van 17 december 2012 staat een soortgelijke uitspraak( letterlijke
tekst  uit het verslag pagina 3):  “M.b.t  de zwembaden wordt door de bestuurder aangegeven dat
besloten is door de raad dat vanaf 1 januari 2015 niet meer in eigen beheer zwembaden worden
geëxploiteerd.”

 Ten aanzien van de zwembaden heeft de raad in de vergadering van 5 juli volgens D66 inderdaad
besloten dat het uitgangspunt zou moeten zijn en verder onderzocht moet worden dat  de gemeente
geen zwembaden in eigen beheer beheert. U kunt dit nalezen in de besluitenlijst van die vergadering.
Daar is voor zover ons bekend door de raad mede gelet op het verdere onderzoeken hiervan geen
einddatum aan gekoppeld.

Derhalve de volgende vragen:

1) Deelt u onze zienswijze dat de gemeenteraad zich nog niet heeft uitgesproken over een einddatum
voor het in eigen beheer exploiteren van de drie zwembaden in onze gemeente?

2) Deelt u onze zienswijze dat de raad zich dient uit te spreken over een einddatum voor het in eigen
beheer exploiteren van de drie zwembaden in onze gemeente?

3) Kunt aangeven hoe de gemeente secretaris  als bestuurder  tot de bovenstaande uitspraak is
gekomen?

Met vriendelijke groeten,

Hayo Canter Cremers,
Fractievoorzitter D66 OIJS


